
 
Lisämäärärahahakemus Monninkylän liikuntasalin hankkeelle 
 
Kunnanhallitus 12.02.2025 § 40  
  
 
Valmistelu/lisätiedot Palvelualuejohtaja Esko Halmesmäki puh. 0400 7755 27, 

etunimi.sukunimi@askola.fi 
 
Monninkylän liikuntasalin hankkeelle on varattuna investointiohjelmassa 
1.500.000 €. Monninkylän liikuntasalin hankkeesta on suoritettu 
urakkakilpailutus ja tarjousaika on päättynyt 12.2.2025 klo 16.00. 
 
Tarjoushinnat ylittävät investointiohjelmassa varatun määrärahan. Mikäli 
investointi aiotaan toteuttaa vuoden 2025 aikana, tulee hankkeelle varata 
lisämäärärahaa. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Annu Räsänen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle lisämäärärahan myöntämistä 
Monninkylän liikuntasalin hankkeelle 300.000 €. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
Täytäntöönpano kunnanvaltuusto 
 
Kunnanhallitus 19.02.2025 § 44  
  
 
Valmistelu/lisätiedot Palvelualuejohtaja Esko Halmesmäki puh. 0400 7755 27, 
 etunimi.sukunimi@askola.fi 

 
Tarjousten ja kokonaiskustannusten tarkastelun perusteella hankkeelle 
tarvitaan lisämäärärahaa kokonaisuudessaan 450.000 €.  
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Annu Räsänen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle lisämäärärahan myöntämistä 
Monninkylän liikuntasalin hankkeelle 450.000 €. 
 

Päätös Keskustelun kuluessa Matti Jäppilä teki seuraavan muutosesityksen: 
 
"Ehdotan että hanke keskeytetään. Lisämäärärahaa ei myönnetä. Askolan 
kunnan taloudellinen tilanne ei mahdollista tällä hetkellä hankkeen 
toteuttamista. 500 000 euron kustannusnousu on paljon. Velkaa on lähes 
30 miljoonaa ja korkokulut vuodessa yli 600 000 e. Edellä olevia tietoja 
voidaann tarkistella talouspäälliköltä. Hankkeelle on haettavissa lykkäystä 
taloudellisten syiden takia. Rakennusvalvontaviranomainen myöntää 
lykkäyksen. Lukuvuodeksi tehdään aina suunnitelma myös liikunnan 
osalta. Jos on päätettynä että sisäliikuntaa on lukuvuodessa 8 viikkoa niin 
kuljetuskustannukset Monninkylästä Areenalle ja takaisin on 6800 
e/lukuvuosi. 16 viikkoa niin kuljetuskustannukset ovat 13600 e. Tällöin 
lapset saavat käyttöönsä parhaan mahdollisen hallin. Pelkästään 
koululaisten liikuntahallina jää käyttöaste 20-30 tuntiin viikossa. 
Vuokraaminen taas on kilpailua Askola-Areenan kanssa. On huomioitava 
että nyt on tulossa Mäntyrinteelle mahdollisesti myös investointeja. Niihin 
on varauduttava. Otetaan tähän asiaan lisäaikaa ja katsotaan jos tämä 
onnistuu hiukan myöhemmin." 
 



Esitystä ei kannatettu. 
 
Keskustelun jälkeen vs. kunnanjohtaja Tuija Saloranta teki seuraavan 
muutetun päätösehdotuksen: 
 
Kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle lisämäärärahan myöntämistä 
Monninkylän liikuntasalihankkeelle 450.000 €.  
 
Lisäksi kunnanhallitus esittää kunnanvaltuustolle hyväksyttyyn 
investointisuunnitelmaan oheisen liitteen mukaisesti määrärahamuutokset 
230.000 €. Investointisuunnitelma vuodelle 2025 nousee 220.000 €.  
 
Kunnanhallitus hyväksyi muutetun päätösehdotuksen. 
 
Matti Jäppilä jätti eriävän mielipiteen. 
 
Pöytäkirja tämän pykälän osalta tarkistettiin välittömästi kokouksessa. 

 
 
Täytäntöönpano kunnanvaltuusto 
 
Kunnanvaltuusto 24.02.2025 § 18    
30/10.03.02.00/2024    
  
Päätösehdotus Kunnanvaltuusto myöntää lisämäärärahan Monninkylän 

liikuntasalihankkeelle 450.000 €.  
 
Kunnanvaltuusto hyväksyy hyväksyttyyn investointisuunnitelmaan oheisen 
liitteen mukaisesti määrärahamuutokset 230.000 €. Investointisuunnitelma 
vuodelle 2025 nousee 220.000 €. 
 

Päätös Keskustelun kuluessa Matti Jäppilä teki muutetun päätösehdotuksen: 
"Ehdotan että hanke keskeytetään jos hanke ei pysy alkuperäisessä 
budjetissa. On mahdollista jatkaa hanketta myös kokonaan uudelta 
pohjalta jos säästöohjelman käynnistyminen ja toteuttaminen tuloksellisesti 
toteutuu". 
 
Tero Kettu kannatti esitystä. 
 
Mikko Maukonen teki muutetun päätösesityksen Kokoomuksen ja 
Kristillisdemokraattien valtuustoryhmän puolesta: 
"Esitämme kunnanhallituksen pohjaesitykseen seuraavat muutokset: 
Maanhankinnasta poistetaan 100t (lisämäärärahaa voidaan anoa 
myöhemmin erikseen välttämättömäksi katsottavaan hankintaan). 
Koulutien-Kerätien kevyen liikenteen väylän toteutukseen esitetty 150t 
siirretään vuodelle 2026 ja kohteen mahdolliset kevyemmät toteutustavat 
tarkastellaan erikseen. Investointien kokonaissumma vuonna 2025 on 
täten 30t pienempi kuin valtuuston 14.11.2024 päätöksessä, eli 5 335 000 
euroa". 
 
Tero Suominen kannatti esitystä. 
 
Kokouksessa pidettiin neuvottelutauot 19.45-20.15 ja 20.25-20.28. 
 
Puheenjohtaja totesi, että ensin äänestetään Matti Jäppilän ja Mikko 
Maukosen tekemistä muutosesityksistä.  
 
Äänestys I 
Puheenjohtaja ehdotti äänestystavaksi sähköistä äänestystä siten, että ne, 



jotka kannattavat Matti Jäppilän esitystä äänestävät "JAA" ja ne, jotka 
kannattavat Mikko Maukosen esitystä äänestävät EI" 
Matti Jäppilän esitystä kannatti 4 (Nurmi Marko, Kettu Tero, Rumpunen 
Joutsi, Jäppilä Matti) ja Mikko Maukosen 21 (Forsberg Ari, Lind Petra, 
Stenbäck Reija-Riikka, Kurki Sanna, Lahtinen Jouko, Kiiskinen Rauna, 
Kekäle-Hela Kirsi, Haasanen Ritva, Maukonen Mikko, Suominen Tero, 
Myllys Mia, Nirvi Juho-Matti, Pihlaja Jouko, Eloranta Anna-Mari, Honkasalo 
Riku, Hovisilta Heidi, Simola Hanna, 
Vilkki Jouni, Eronen Mika, Vihreäluoto Hannu, Huuskonen Veikka). 
 
Äänestys II 
Puheenjohtaja ehdotti äänestystavaksi sähköistä äänestystä siten, että ne, 
jotka kannattavat kunnanhallituksen pohjaesitystä äänestävät "JAA" ja ne, 
jotka kannattavat Mikko Maukosen esitystä äänestävät "EI".     
 
Kunnanhallituksen pohjaesitystä äänesti 5 (Stenbäck Reija-Riikka, 
Rumpunen Joutsi, Huuskonen Veikka, Nurmi Marko, Kettu Tero) ja Mikko 
Maukosen esitystä 20 (Honkasalo Riku, Hovisilta Heidi, Eronen Mika, Lind 
Petra, Lahtinen Jouko, Vihreäluoto Hannu, Pihlaja Jouko, Nirvi Juho-Matti, 
Maukonen Mikko, Kurki Sanna, Jäppilä Matti, Eloranta Anna-Mari, Vilkki 
Jouni, Suominen Tero, Forsberg Ari, Simola Hanna, Kiiskinen Rauna, 
Haasanen Ritva, Kekäle-Hela Kirsi, Mia Myllys). 
 
Äänestyksien jälkeen puheenjohtaja totesi, että kunnanvaltuusto päätti 
myöntää 450.000 €:n lisämäärärahan Monninkylän liikuntasalihankkeelle. 
Marraskuussa 14.11.2024 kunnanvaltuuston päättämään 
investointisuunnitelmaan tehdään liitteen mukaiset määrärahamuutokset. 
Investointisuunnitelman loppusumma on näiden muutoksien jälkeen 
5.335.000 € eli 30.000 € pienempi kuin marraskuussa hyväksytty 
investointisuunnitelma. 
 
Matti Jäppilä jätti eriävän mielipiteen. 
 
Merkitään pöytäkirjaan, että Jarkko Inkeroinen poistui kokouksesta klo 
19.46 tämän kokouksen käsittelyn aikana. 

  


